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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Folyik-e büntet őeljárás 2007. március 15-ei tojásdobálás ügyében?” címmel az Alkotmány
27.§-a, valamint a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. Kovács Tamás Legfőbb Ügyész úrhoz .

„Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Emlékezetes, hogy idén március 15-én (valamint a megel őző és a követő napokon)
szélsőséges demonstrálók – főként Budapesten – több politikai párt és szervezet rendezvényé t
megzavarták. Ilyen rendbontás történt a Petőfi szobornál tartott rendezvényen is, ahol az orszá g
közvéleményének szeme láttára (a rendezvényt élő televíziós közvetítés sugározta) a résztvev őket
és a felszólalókat tojással dobálták meg .

Tekintettel arra, hogy a dobálásban és a rendezvény megzavarásában résztvev ők többsége,
illetve maga a cselekmény is beazonosítható volt a rendőrség eljárást indított – tudomásunk
szerint elsősorban garázdaság alapos gyanúja miatt .

Ezzel összefüggésben kérem, hogy szíveskedjék az alábbi kérdésekre választ adni .

1.

	

Igaz-e, hogy az ügyben eljáró V . és XIII . kerületi ügyészség az eljárást megszüntette ,
bűncselekmény hiányában?

2. Igaz-e, hogy az ügyészség megszüntető határozata arra hivatkozik, hogy : „A szabad
véleménynyilvánításnak a polgári demokráciában egyik markáns formája a politikusi minőségben
/ vagy akként is/ fellépő és megnyilvánulásaival tudatosan vagy általa is felismerten a hallgatóság
vagy annak egy része nézeteivel, felfogásával konfrontáló ködszereplő megdobálása a testi épségre
egyébként veszélytelen, de szennyeződést előidéző tárggyal, általában különböző élelmiszerrel.'?

3. Igaz-e, hogy az ügyészség határozata arra a végső konklúzióra jut, miszerint: nem a
közrend, hanem csak „az érintett ködszereplő személyiségi jogainak sérelméről” beszélhetnénk,
neki viszont - a magasabb tűréshatár miatt - ezt el kell viselnie?

4.

	

Ha ilyen határozat valóban létezik, akkor Legfőbb Ügyész úr egyetért-e az abban
foglaltakkal?



Várom Legfőbb Ügyész Úr megtisztelő válaszát. "

Budapest, 2007 . november 15 .
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